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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 17. října 2016 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, prof. PhDr. Ivo Krobot, doc. MgA. Blanka Chládková, 
doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D., doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, 
Mgr. Klára Viková. 

 
I. Chod fakulty: 
Ø KD projednalo rozdělení kompetencí členů vedení fakulty; proděkany se s účinností 

od 16. října 2016 stali: prof. MgA. Ivo Krobot, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. 
Marek Hlavica, Ph.D., doc. Ing. David Strnad; tajemníkem zůstává MgA. Ondřej 
Vodička; 

Ø děkan informoval o jmenování doc. MgA. Blanky Chládkové statutární proděkankou, 
s účinností od 16. října 2016; 

Ø doc. Chládková informovala KD o participaci DIFA na projektech CRP JAMU: 
Internacionalizace, Podpora spolupráce AMU – JAMU, realizace implementace změn, 
plynoucích z VŠ zákona; dále informovala o pokračování projektu CRP 13+ Kulturní a 
kreativní průmysly; 

Ø doc. Chládková připomněla o blížící se termín pro odevzdání projektů FRVUČ pro rok 
2017 (17/10); pedagogové byli znovu informováni A. Dědovou mailem v minulém týdnu; 

Ø děkan pověřil prof. Krobota napsáním projektu FRVUČ na pouliční divadlo k 70. výročí 
založení JAMU do 21/10; 

Ø KD schválilo účast Mgr. D. Lobpreise, MBA na setkání představitelů univerzitních 
pracovišť, věnujících se managementu a kulturní politice (31/10, IDU; Praha); 

Ø KD schválilo vyslání doc. Průchové a 4 studentek II. roč. mag., DM na konferenci 
RE:PUBLIKUM 2016 (3. - 4/11, Divadlo Archa, Praha); finance potřebné na realizaci 
účasti budou hrazeny z rozvojového projektu 13+; 

Ø doc. Hlavica informoval KD o výsledcích jednání panelu GA ČR (12/10, Praha); 
Ø doc. Hlavica informoval KD o spuštění ročního zkušebního provozu evidence 

uměleckých děl studentů v ISu (13/10, rektorát); výkony budou zadávány tajemnicemi 
DS Marta a DnO, případně studenty Ateliéru DM; zadávání děl studentů Ateliérů DaV, 
RTDS, ATD bude dořešeno; důslednkem elektronické evidence projektů v IS by mělo být 
přehledné portfolio projektů jednotlivých studentů za celé studium či zrušení papírových 
křestních listů; oficiálně za DIFA bude evidence spuštěna na nejbližším RKD; 

Ø doc. Hlavica seznámil KD s vypracováním dokumentu z jednání s předsedou TA ČR 
(4/10, rektorát) a informoval o plánované účasti na slavnostním shromáždění TA ČR 
(dne 27/10 v Praze); 

Ø doc. Hlavica informoval o úspěšném setkání studentů a pedagogů DIFA s UTB Zlín, 
(14/10, Zlín); na listopad je plánované obdobné setkání na DIFA; 

Ø doc. Hlavica a prof. Krobot informovali o předání kompetencí a agendy, týkající se 
spolupráce s UP Olomouc; představení DIFA v Uměleckém centru UP Olomouc v 
listopadu jsou zajištěna ateliérem FD (9/11 Parolapolea, 14/11 Mila); podepsání smlouvy 
nyní čeká na vyjádření právního odd. Univerzity Palackého v Olomouci; 

Ø doc. Strnad se pozastavil nad nedostatečnou komunikací studentů přes fakultní 
elektronickou poštu s vedením fakulty a navrhl KD nově znovu nastavit a striktně 
dodržovat pravidla elektronické komunikace; 
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Ø doc. Strnad informoval KD o nutnosti řešit lékařskou péči o zahraniční studenty 
DIFA; navrhuje spolupráci s lékaři studentů Masarykovy univerzity – podrobnosti 
prověří; 

Ø prof. Krobot informoval KD o plánovaném harmonogramu hodnocení inscenací obou 
divadel na ak. rok 16/17; 

Ø děkan informoval o konání dramaturgické rady DnO (19/10); za DIFA se zúčastní prof. 
Krobot; 

Ø tajemník připomněl blížící se premiéru inscenace Děloha (r. Ch. Prükner) v DS Marta v 
neděli 23/10 od 19.00 hod.; 

Ø KD vzalo na vědomí nutnost zrušení představení Zlatá brána otevřená v nadcházejícím 
týdnu (tedy od 17. – 23/10) v DnO z důvodu poranění jednoho ze studentů MH; 

Ø tajemník informoval KD o realizovaném natáčení ČT v prostorách fakulty, které proběhlo 
v sobotu 15/10 na fakultě; připomněl i akci studentů tzv. „rozlouční s Dalibarem“ (13/10); 
obě akce proběhly bez problémů; 

Ø tajemník informoval KD o průběhu letošního ročníku festivalu Signal (Praha);  
Ø tajemník seznámil KD s možností uspořádání semináře k novele VŠ zákona 

v prostorách fakulty, prostřednictvím vzdělávací instituce ACSA; bude dořešeno na 
některém z nadcházejících KD; 

Ø děkan informoval KD o smysluplné diskusi o budoucím využití prostor ve fakultním 
„baru“ (12/10, uč. č. 104); z jednání vyplynulo, že tento prostor by měl zůstat prostorem 
užívaným studenty (např. být odpočinkovou zónou, místem pro konzultace, atd.). 

 
II. Studijní oddělení 
Ø děkan schválil žádost B. Hajdíkové (I. roč. bak., DM) o ISP; 
Ø KD nevyhovělo žádosti J. Chmelaře (I. roč. mag., ČH) o přestup do Ateliéru FD; 

vzhledem k naplněné kapacitě ateliéru FD a nekompatibilitě přijímacího řízení nelze 
žádosti vyhovět; 

Ø doplnění zápisu č. 32 ze dne 10/10: děkan schválil žádost M. Vetešníkové (II. roč. bak., 
TAPDAV) o prodloužení přerušení do 14/9 2017. 

 
 
 
 
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


